
When do these terms and conditions apply? 

HSBC Bank Egypt ('we' or 'us' or 'HSBC') has sent a communication (SMS) to a selected set of HSBC customers 
regarding the 'HSBC Credit Card Cashback Campaign' ('Campaign').

The campaign period is from 1 October 2023 until 31 October 2023 (both days inclusive) ('Campaign Period').

These terms and conditions ('Campaign Terms and Conditions') apply in respect of the Campaign. These apply 
to you so far as the law and regulation permits so please read them carefully.

Who are eligible to participate in the Campaign? 

The Campaign is available for selected HSBC customers who have a valid HSBC Premier Mastercard, Advance 
Mastercard, Visa Platinum, Visa Cashback or Visa Gold Credit Card ('HSBC Credit Card') issued in Egypt and are 
recipients of the campaign SMS from HSBC Bank Egypt.  The Campaign is not available to HSBC Corporate Credit 
Card holders.

What is the offer? 

If you’ve received the campaign SMS from HSBC and have spent using your HSBC Credit Card during the 
Campaign Period, you will be entitled to get a cashback subject to achieving the minimum spend target during the 
campaign period.

Campaign targeted spend, Cashback amount, and the eligible Credit card type are specified in the campaign SMS 
that you had received from HSBC Bank Egypt

Cashback will be credited to your card account, as a benefit of using your HSBC Credit Card. There is no other cash 
substitute.

When and which spends qualify for the purpose of the campaign? 

Only retail domestic purchases done using your specified HSBC Credit Card during the Campaign Period qualify for 
the purpose of this Campaign.  Foreign currency transactions are excluded.

Balance transfers, Cash Instalment Plan and cash withdrawals are excluded.

Qualified spend must be done during the campaign period i.e., the purchase transaction date is the date that will 
be considered.

Spend must be done using your specified HSBC Credit Card type which is mentioned in the campaign SMS 
received from HSBC Bank Egypt as well as any other related supplementary card(s) that are linked to this HSBC 
primary credit card. However please note that the Cashback will be credited to the HSBC primary Credit Card 
Account directly.

If your HSBC Credit Card is lost or stolen and you dispute any purchases; and/or purchases made on your HSBC 
Credit Card are declined by the merchant or refunded; such purchases will not qualify as spends for the purposes 
of this Campaign.  In the event that your card is lost or stolen, you can continue making purchases with your 
replacement HSBC Credit Card when you receive it and all such purchases made within the Campaign Period will 
continue to qualify for this Campaign.

You must ensure that you do not cancel your HSBC Credit Card within 60 calendar days of Campaign Period.  Any 
spends made during Campaign Period on your HSBC Credit Cards that has been cancelled or suspended within 60 
calendar days of the Campaign Period will not qualify as spends for the Campaign.

Any decision about whether spends on purchases qualify as spends for the purposes of this Campaign shall be 
resolved by us in our sole discretion.  We shall determine, in our sole discretion, which customers qualify for 
Cashback.
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When will I get the Cashback credited? 

If you fulfill these Campaign Terms and Conditions, the Cashback will be automatically credited to your HSBC 
Credit Card account within 60 calendar days once the Campaign Period ends.  It is your responsibility to ensure that 
your HSBC Credit Card Account is open then. Failure to do so by this date may mean that you are no longer eligible 
for the Cashback. 

What else do I need to know about the Campaign? 

These Campaign Terms and Conditions only apply in Egypt. We reserve the right at our discretion to alter or amend 
these Campaign Terms and Conditions or end the Campaign at any time Our decisions on all matters relating to the 
Campaign shall be final and conclusive.

You must be always up to date on all your payments on your HSBC Credit Card in order to participate in this 
Campaign.  If any payments are overdue on any of your HSBC Credit Cards, or at any stage you are in breach of 
any of our terms and conditions, or if any of your HSBC Credit Cards have been suspended or cancelled by us, your 
spend will not qualify for the purpose of this Campaign 

Participating in this Campaign does not grant qualified customers the right to use HSBC’s name, logo or images 
from or relating to the Campaign without HSBC’s explicit written approval. Qualified customers may not make any 
public announcement regarding the Cashback or any other aspect of this Campaign without HSBC’s prior written 
consent and any breach of this provision shall confer a right on HSBC at HSBC’s discretion not to award Cashback 
to qualified customers or debit Cashback from a qualifier immediately and without notice.

In addition to these Campaign Terms and Conditions, HSBC Personal Banking General Terms and Conditions for 
Egypt, HSBC Credit Card Agreement Terms for Egypt and any separate terms and conditions as available on www.
hsbc.com.eg shall continue to apply. For all rates, fees and charges as set out on the HSBC Schedule of Services 
and Tariffs, please visit our website at www.hsbc.com.eg

These Campaign Terms and Conditions shall be governed in all respects by the laws of the Arab Republic of Egypt. 
All disputes relating to these Campaign Terms shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of the Arab 
Republic of Egypt.

Each of the terms and conditions set out in these Campaign Terms and Conditions need to be met.
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متى ستطبق هذه الشروط والأحكام؟ 

قام بنك HSBC - مصر )"نحن" أو "HSBC"( بإرسال رسائل نصية قصيرة إلى مجموعة مختارة من عملاء HSBC حول إطلاق عرض الـ 
“Cashback” لبطاقة HSBC الائتمانية )"العرض"(.

تبدأ فترة العرض من من 1 أكتوبر 2023  وحتى 31 أكتوبر 2023 شاملةً هذين اليومين )"فترة العرض"(.

تطبق هذه الشروط والأحكام )"شروط وأحكام العرض"( على العرض. وتطبق هذه الشروط والأحكام عليك حسبما تسمح به القوانين 
والأنظمة، لذا يرجى قراءتها بعناية.

من هو المؤهل للمشاركة في عرض ال “Cashback”؟ 

 Advance Mastercard أو HSBC Premier Mastercardممن لديهم بطاقات HSBC إن هذا العرض متاح لمجموعة مؤهلة من عملاء
أو بطاقات  Visa Gold أو Platinum Visa أو Visa Cashback الائتمانية )"بطاقات HSBC الائتمانية"( صادرة في مصر وأن يكون ممن 

استلموا الرسائل النصية القصيرة بشأن هذا العرض من بنك HSBC مصر. 

ما هو العرض؟

إذا قد تلقيت رسالة نصية قصيرة من بنك HSBC مصرو قمت باستخدام بطاقتك الائتمانية من HSBC  اثناء فترة العرض، فسوف تكون 
مؤهلا لمبلغ استرجاع نقدي “”Cashback بشرط تحقيق الحد الأدنى المستهدف للإنفاق اثناء فترة العرض.

تم تحديد مبلغ الاسترداد النقدي والإنفاق المستهدف و نوع البطاقة الائتمانية المؤهلة للعرض في الرسالة النصية القصيرة المتعلقة بهذه 
الحملة والتي تلقيتها من بنك HSBC مصر. 

سيتم قيد قيمة الاسترجاع النقدي إلى حساب بطاقتك كميزة لاستخدامك لبطاقتك الائتمانية من HSBC. لن يكون هناك أي بديل نقدي 
آخر.

متى وما هي النفقات التي تؤهل للاستفادة من هذا العرض؟ 

النفقات المحلية التي تجريها على مشتريات التجزئة باستخدام بطاقة HSBC الائتمانية )المؤهلة للعرض( خلال فترة العرض هي المؤهلة فقط 
للاستفادة من هذا العرض . النفقات الدولية التي تجريها باستخدام بطاقة الائتمان مستثناة.

تحويلات الرصيد وخطة الأقساط النقدية والسحوبات النقدية مستثناة.

يجب ان يتم الانفاق المؤهل خلال فترة الحملة، اي ان تاريخ معاملة الشراء هو التاريخ الذي سيتم اخذة في الاعتبار.

النفقات المؤهلة تجاة العرض يجب ان تكون عن طريق بطاقة HSBC الائتمانية التي قد تم تحديدها  في الرسالة النصية القصيرة المتعلقة 
بهذه الحملة والتي تلقيتها من بنك HSBC مصر. بالإضافة الى اي نفقات عن طريق البطاقةظ البطاقات الاضافية )أن وجدت(. ولكن يرجى 

الملاحظة بأن مبلغ ال“Cashback” سيتم قيده إلى حساب بطاقة HSBC الائتمانية الأساسية مباشرةً.

إذا فقدت بطاقة HSBC الائتمانية أو في حال تعرضها للسرقة وقمت بالاعتراض على أي مشتريات؛ و/أو تم رفض مشتريات سددت قيمتها 
باستخدام بطاقتك الائتمانية من قبل البائع؛ فلن تتأهل هذه المشتريات كنفقات لأغراض الاشتراك في هذا العرض. وفي حال فقدان 

بطاقتك أو تعرضها للسرقة، فيمكنك الاستمرار في سداد قيمة مشترياتك عن طريق البطاقة الائتمانية البديلة عند استلامها وستبقى هذه 
المشتريات التي تجريها خلال فترة العرض مؤهلة للاستفادة من هذا العرض.

يجب أن تضمن عدم قيامك بإلغاء بطاقة HSBC الائتمانية الخاصة بك خلال 60 يوماً من فترة العرض. أي نفقات يتم إجراؤها خلال فترة 
العرض باستخدام أي من بطاقاتك الائتمانية من HSBC تم إلغاؤها أو إيقافها خلال 60 يوماً من فترة العرض لن تكون مؤهلة كنفقات 

للاستفادة من هذا العرض.

أي قرار بشأن ما إذا كانت النفقات لسداد المشتريات مؤهلة كنفقات لأغراض الاشتراك في هذا العرض سيتم البت فيه من قبلنا وفقاً 
لاختيارنا المطلق. وسنقوم بتحديد العملاء المؤهلين للاستفادة من عرض ال “Cashback”، وفقاً لاختيارنا المطلق.

بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.

الشروط والأحكام لعرض الاسترداد النقدي لبطاقات إتش إس بي سي الائتمانية
مدة العرض تبدء من 1 أكتوبر 2023  وحتى 31 أكتوبر 2023 )شاملةً هذين اليومين(
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المنشور أو تخزينه في أي أجهزه أو نظم لخزن المعلومات أو نقله بأي شكل أو وسيلة كانت، سواءً إلكترونياً، ميكانيكياً، فوتوغرافياً أو تسجيلياً 
أو خلاف ذلك، دون الحصول على إذن خطي مسبق من بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.

متى سيتم قيد ال “Cashback” في حسابي؟ 

 HSBC بشكل تلقائي في حساب بطاقتك الائتمانية لدى ”Cashback“ إذا استوفيت شروط وأحكام هذا العرض ، فسيتم قيد قيمة ال
خلال 60 يوماً حالما تنتهي فترة العرض. ومن مسؤوليتك ضمان بقاء حساب بطاقة HSBC الائتمانية مفتوحاً في حينها. وفي حال إخفاقك 

.”Cashback“ بالقيام بذلك بحلول هذا التاريخ يعني بأنك لن تكون مؤهلًا للاستفادة من عرض الـ

ما هي الأمور الأخرى التي يجب علي أن أعرفها حول هذا العرض؟ 

تطبق شروط وأحكام هذا العرض في مصر فقط. ونحتفظ بحق تغيير أو تعديل شروطها وأحكامها او إنهائها في أي وقت دون تقديم أي 
إشعار مسبق إليك وفقاً لاختيارنا المطلق. وتكون قراراتنا بشأن كافة المسائل المتعلقة بهذا العرض نهائيةً وملزمةً.

يجب أن تكون على اطلاع بكافة دفعاتك التي تسدد عن طريق بطاقات HSBC الائتمانية الخاصة بك في كافة الأوقات للمشاركة في هذا 
العرض. وفي حال كان هناك أي دفعات متأخرة على أي بطاقة من بطاقاتك الائتمانية، أو في حال تم إيقاف أو إلغاء أي بطاقة من بطاقاتك 

الائتمانية من قبلنا، فلن تكون نفقاتك مؤهلة للاستفادة من هذا العرض.

.”Cashback“توافق على المشاركة في أي أنشطة ترويجية قد نطلبها بشكل مناسب ومقبول في حال تأهلك للاستفادة من عرض ال

 HSBC المتعلقة بالعرض دون الحصول على موافقة HSBC إن المشاركة في هذا العرض لا يمنح المشتركين حق استخدام شعار أو صور
الخطية الصريحة. ولا يجوز للمشتركين تقديم أي تصريحات علنية بشأن ال“Cashback” أو أي جانب آخر في هذا العرض دون الحصول على 

موافقة HSBC الخطية المسبقة. وأي مخالفة لهذا الشرط تمنح HSBC الحق في عدم منح ال “Cashback” أو قيده إلى حساب المشارك 
وحرمانه من التأهل للاستفادة من العرض وذلك بشكل مباشر ودون تقديم إشعار مسبق.

بالإضافةً إلى شروط وأحكام هذا العرض، فإن الشروط والأحكام العامة لخدمات HSBC المصرفية الشخصية في مصر وشروط اتفاقية 
بطاقة HSBC الائتمانية في مصر وأي شروط وأحكام منفصلة المتوفرة على www.hsbc.com.eg ستستمر بالتطبيق. وللحصول على 

كافة الأسعار والرسوم والمبالغ الأخرى المفروضة على النحو الوارد في جدول الخدمات والرسوم لدى HSBC، يرجى التفضل بزيارة موقعنا 
.www.hsbc.com.eg الإلكتروني على

تخضع شروط وأحكام هذا العرض من كافة الجوانب والوجوه للقوانين المعمول بها في جمهورية مصر العربية. كما تخضع كافة النزاعات 
المتعلقة بشروط هذا العرض للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم جمهورية مصر العربية.

ينبغي استيفاء كل شرط وحكم من الشروط والأحكام الواردة في شروط وأحكام هذا العرض.
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